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Tune Skole 
Højen, Skolegade 10.  

-Lunden, Lundegårdshegnet 9 

-SFO, Lundegårdshegnet 11 

4030 Tune 

 

Tlf. 43 97 32 50 og 43 97 35 60 og SFO 43 97 35 75 

tuneskole@greve.dk 

Skolenummer 253006 
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 18. august 2020 kl. 17.30-20.30 

  
Sted: Højen 

Ordstyrer: Vibeke Havre 

Til stede: Rikke Gadegaard, Stine Suh Jacobsen, Benedicte Miller Andersen, Torben Rix, Jannick 
Michael Hansen, Vibeke Havre, Arne Holm, Anita Lene Hansen, Michael Nilsson og Daniel 
Bundgaard. 

Afbud: Naja Flodgaard Slagslunde (elev), Claus Ankjær Pedersen, Lasse Sanvig og Sigridur 
Jakobsdottir.  

Referent: Daniel Bundgaard 

 

1. Åbent skolebestyrelsesmøde 
a. Ingen deltagere. 

 

2. Godkendelse af referat 
a. Referatet fra d. 9. juni 2020 er godkendt!  

 

3. Nyt fra skolen 
a. Vi er kommet godt i gang med skoleåret. Ved skoleårets start har vi budt 

velkommen til mange nye elever fra 0. klasse, samt en del elever på de andre 
årgange. Vi har ligeledes budt velkommen til Janni Krone som er fastansat lærer på 
mellemtrinnet, Camilla Hansen, som er barselsvikar på mellemtrinnet, Susanne 
Bøcher, som er barselsvikar i indskolingen og Katja Andersen som er barselsvikar på 
henholdsvis mellemtrinnet og udskolingen. Vi er meget glade for at kunne 
præsentere dem som en del af lærerteamet. 
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b. Skolegangen er fortsat præget af, at vi skal tage særlige foranstaltninger i forhold 
til Covid-19. Det betyder, at vi fortsat har fokus på håndhygiejne og afstand. I 
forhold til afstand har vi derfor fortsat tildelt eleverne forskellige indgange at 
benytte, og i pauserne holder de frikvarterer i afgrænset områder, så ikke alt for 
mange børn blandes. 

c. Der er ros til skolen fra Skolebestyrelsen ift., at eleverne og forældrene i 0. 
klasserne kunne komme ind på skolen første skoledag – fem ad gangen.  

d. Det bliver nævnt, at det fungerer rigtigt godt, at børnene bliver afleveret og hentet 
udenfor. Skolebestyrelsen ønsker at kigge på denne afleverings- og 
afhentningsform som et princip for hele skolen – også uden Covid-19.   

 
 

4. Nyt fra Skolebestyrelsen 
a. Skolebestyrelsen er blevet kontaktet af en anden Skolebestyrelse (Mosede Skole) 

ift. at komme og fortælle om Tune Skoles mobiltelefonpolitik. Den opgave vil 
Skolebestyrelsen gerne påtage sig.  

b. Forældremøder og deltagelse af Skolebestyrelsen: 0. årgang = Jannick, 1. årgang = 
Michael, 2. årgang = Rikke, 3. årgang = Jannick, 4. årgang = Torben, 5. årgang 
(Rikke), 6. årgang (Torben), 7. årgang (Benedicte), 8. årgang (Jannick) og 9. 
årgang (ingen). Emner: Sprogbrug (ny politik), Én Skole – én matrikel, tager ikke 
enkeltsager op, Forældrerådet og Åbent Skolebestyrelsesmøde.  

 

5. Nyt fra elevrådet 
a. Ingen deltagelse af elevrådsrepræsentanter.  

 

6. Nyt om bygninger 
a. Renoveringen fortsætter. Vi er begyndt at bruge de nye lokaler i Firkløveret. 

Processen fortsætter til filmsal, kontor og APV-rum. Skolebestyrelsen var på 
rundvisning i de nye flotte lokaler.  

 

7. Orientering om En skole på en matrikel 
a. Møde med det politiske niveau forberedes 
b. Den 24. september er bl.a. Skolebestyrelsen inviteret til møde med Skole- og 

Børneudvalget, hvor der vil være mulighed for at drøfte processen, samt klæde dem 
på til at træffe beslutningen. Til mødet deltager Jannick, Rikke og Michael. 

c. Jannick gennemgik oplægget til Skole- og Børneudvalget, som blev udarbejdet på 
et formøde i sidste uge. Jannick ønskede input til oplægget.  

 

8. Klubberne ind på skolerne 
a. I forbindelse med budget 2021-2024 har Byrådet igangsat en analyse af muligheder 

for at få kommunens fritids- og ungdomsklubber ind på skolerne. Til at kvalificere 



 3 

dette arbejde skal bl.a. skolebestyrelserne inddrages i en drøftelse. I vedhæftede 
dokument finder I arbejdsspørgsmål bestyrelserne skal igennem på de kommende 
møder. Til drøftelsen vil der være deltagelse af Klaus, Mette eller mig. Alle 
(almenskoler) har meldt ind hvornår I har møder - I hører nærmere om, hvem af os 
der deltager. I får også link til SBU-sagen 
her: https://polweb.nethotel.dk/Produkt/PolWeb/default.asp?p=greve&page=docu
ment&docId=161198&ItemId=161202 

b. Bemærkninger:  
i. Skolebestyrelsen finder det vanskeligt at lave en generel anbefaling ift. om 

det er en god ide/om det er muligt at få Klubberne (4.-6. klasse) ind på 
skolerne, da vi ikke kender nok til de andre Klubber og skoler i Greve 
Kommune. Her på Tune Skole har vi allerede Klubben inde på skolen.  

ii. I forhold til et Klubtilbud til elever i 7.-9. klasse, vil det være en god ide at 
centralisere Klubtilbuddene væk fra skolerne i Greve Kommune. De unge 
mennesker har brug for at adskille skole og fritid.   

iii. Efter 9. klasse er anbefalingen fra Skolebestyrelsen den samme som til 
Klubtilbud for 7.-9. klasse.   

iv. Skolebestyrelsen synes ikke, at det er en gode ide med profil-klubber. Det 
skal i stedet være et alsidigt tilbud, hvor børnene/de unge møder forskellige 
aktiviteter.  

 
9. Høringssvar vedr. budgetprocessen 

a. Opgaveformulering til Skolebestyrelsen:  
i. Kære høringsberettigede på skoleområdet (bestyrelser og MED-udvalg). 

Hermed fremsendes orientering om høring af Direktionens budgetforslag 
2021-24, der vil danne grundlag for Byrådets 1. behandling af Budget 2021-
24 den 24. august 2020. Det høringsomfattede materiale findes på 
kommunens hjemmeside, jf. link i vedhæftede høringsbrev, der også 
indeholder en beskrivelse af proceduren for indsendelse af svar. 
Høringssvarene vil blive offentliggjort på kommunens hjemmeside den 27. 
august forud for de politiske budgetforhandlinger, jf. vedhæftede tidsplan 
for den samlede budgetproces. Svarfristen er den 26. august kl. 12.00. 

b. Skolebestyrelsen udarbejder et høringssvar.  
 
 

10. Evt. 
a. Vi skal være skarpere på vores formulering hjem til forældrene ift. erstatningskrav, 

når vi udleverer iPads til eleverne i 1. klasse. 
b. Bekymring omkring badning til svømning i 4. klasse. Svømmehallens retningslinjer i 

forbindelse med Covid-19 er, at hver elev må få to tryk på bruseren, når de skal i 
bad, inden de skal i vandet. Efter de har været i vandet, må de ikke bade, hvilket 
betyder, at børnene stadig har chlor på kroppen, hvilket kan give gener. Vibeke 
undersøger retningslinjerne ift., om eleverne også har mulighed for at skylle sig, 
efter de har været i vandet.  
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c. En forælder har spurgt til, hvad de skal gøre, hvis deres barn føler sig utryg ved at 
komme i skole pga. et andet barn? Svaret er, at de i første omgang skal rette 
henvendelse til klassens lærere. Hvis det er nødvendigt, kan de herefter rette 
henvendelse til faglig leder Daniel Bundgaard.  

  

11. Kommende punkter 
 

a. Udarbejde et princip om, at aflevere- og hente børnene uden for skolen – også når 
det ikke længere er en Covid-19 anbefaling/retningslinje.  

 

Punkt til lukket dagsorden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


